

## **Protokoll nr 1/2011 fört vid E-möte med styrelsen för Svenska systematikföreningen 2011-02-07, kl. 14-16.**

Närvarande ledamöter: Livia Wanntorp, Mats Wedin, Nils Cronberg och Kennet Lundin  
(frånvarande: Henrik Lantz)

§ 1. **Beslutades** att välja Livia Wanntorp till mötesordförande.

§ 2. **Beslutades** att Nils Cronberg väljs till mötessekreterare samt Mats Wedin att jämte ordföranden justera protokollet.

§ 3. Föreningens hemsida

Föreningens hemsida har vissa brister vad gäller funktionalitet och information. Det har funnits planer på att göra en helt ny hemsida. Idéer som har nämnts är att sammanlänka kalendrar för att få en översikt över kommande händelser, att sprida information om aktuell litteratur via en journalklubb samt att ha en bättre funktion för att generera gruppmail. De personer som varit aktuella för att hjälpa till med hemsidan är för närvarande inte tillgängliga och vi konstaterade att vi tills vidare får fortsätta med den befintliga hemsidan. Vi bör dock försöka få företaget som är värd för hemsidan att rätta till en del av bristerna.

1. Vi ska försöka inventera de tekniska brister som finns. En av dessa är att det inte finns någon funktion för att skicka ut nytt lösenord när medlemmar har tappat bort sitt lösenord. **Uppdrogs** åt Livia att i samverkan med de andra styrelseledamöter göra en lista över önskvärda förbättringar som Henrik (kassören) ombeds vidarebefordra till företaget som administrerar hemsidan.
2. Vi ska göra en efterlysning för att försöka hitta en eller flera personer som kan förnya och utveckla innehållet på hemsidan. **Uppdrogs** åt Kennet att i samarbetet med Livia och Mats skriva en text för detta.
3. **Uppdrogs** åt Nils att hantera löpande uppdateringar av innehållet på hemsidan i egenskap av sekreterare.

§4 Ekonomi

Henrik hade ej möjlighet att närvara på mötet. Vi fick därför ingen rapport om aktuell ekonomisk situation eller hur många medlemmar som betalt medlemsavgiften för 2011. Det är angeläget att påminnelser skickas ut till dem som ännu inte betalt medlemsavgiften för 2011. Livia kontaktar Henrik om detta.

§5 Deltagande av SSA i EuBiosys

Den 21-27 februari kommer det att hållas ett Council Board Meeting för EuBiosys i Berlin i samband med konferensen Biosystematics. Per Sundberg som är SSAs adjungerade representanten i europeiska sammanhang kommer inte att kunna delta. Livia hade planerat att närvara, men har fått förhinder. Styrelsen bifaller därför tacksamt Bengt Oxelmans erbjudande att närvara vid mötet, även om Bengt inte längre är styrelseledamot i SSA. Vi diskuterade att SSA via Bengt anmält intresse att ordna nästnåsta internationella EuBiosys-möte. Livia rapporterade att Bengt i detta syfte har undersökt de praktiska möjligheterna att ordna

ett möte i Göteborg. Vi **beslutade** att delegera till Bengt att i samråd med Livia och Mats tillsätta en styrgrupp samt presentera ett förslag för hur SSA skulle kunna organisera mötet.

## § 6 Systematikdagarna 2011

Nils redogjorde för planeringsläget. Mikael Hedrén har tagit på sig rollen som huvudansvarig för mötet. Han har undersökt möjliga lokaler och datum. Han har fått ta hänsyn till att lokalerna är uppbokade för andra evenemang under slutet av november när han preliminärt fastställt datum till den 20-21 november.

Vi diskuterade att det är angeläget att föreningen har en god insyn i planeringen av systematikdagarna och att det förs en aktiv dialog och diskussion med arrangörerna. Detta gäller t ex val av keynote-anförande och andra inbjudna talare.

Mats skickar utvärderingar från tidigare möten till Nils för att man ska kunna dra lärdom av dessa inför planeringen av det kommande mötet. **Uppdrogs** åt Nils att i egenskap av sekreterare arkivera utvärderingarna.

Det har även kommit signaler från Artdatabanken att man önskar ha större kommunikation och bättre information om planeringsprocessen. Kennet rapporterade dock att man regelbundet skickat information till Artdatabanken i samband med planeringen av förra årets möte i Göteborg. Artdatabanken efterlyser bland annat bättre pressbevakning av mötet.

Vi diskuterade också olika vägar att sprida information om mötet: Via Artdatabankens sändlistor, via den norska forskarskolan ForBio, via föreningen Oikos sändlista etc.

## §7 Föreningens roll och uppgifter

Livia startade en brainstorming om föreningens roll och uppgifter.

- Det behövs insatser för att inspirera och stödja doktorander. Livia föreslog att vi skulle initiera ett virtuellt forum typ "minifacebook" för doktorander. Det finns ett uttalat intresse från Artdatabankens sida att stödja doktorandaktiviteter som föreningen vill driva, ev. även ekonomiskt.
- Vi skulle kunna sprida information om systematikernas uppgifter genom att intervjua yrkesaktiva yngre personer och lägga upp som exempel på hemsidan. Vi skulle också kunna göra en enkät inom medlemskader för att ta reda på hur läget egentligen ser ut på arbetsmarknaden. Hur sysselsätter sig folk och vilken typ av uppgifter utför de?

## §8 Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg.

## § 9 Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:                      Justeras:

Nils Cronberg

Nils Cronberg/sekr

Mats Wedin

Mats Wedin

Livia Wanntorp

Livia Wanntorp/ordf